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     Protokół nr 23/2021 

z posiedzenia Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miejskiej w Tarnowie,                         

które odbyło się w dniu 20 stycznia 2021 r. w godzinach od 12.00 do 13.30 w trybie zdalnym 

(zgodnie z art.15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 z późn. zm.) 

W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji: Piotr Górnikiewicz, Krzysztof 

Janas, Stanisław Klimek, Sebastian Stepek, Marian Wardzała i Tomasz Żmuda – lista zał. nr1.  

Ponadto w spotkaniu uczestniczyli: Z-ca Prezydenta Agnieszka Kawa i Dyrektor Wydziału 

Sportu Marek  Baran.                   

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz otworzył posiedzenie Komisji, przywitał radnych oraz 

zaproszonych gości. Następnie, po stwierdzeniu quorum poddał pod głosowanie porządek 

obrad. Komisja jednogłośnie porządek przyjęła - zał. nr2.  

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki za rok 2020.      

2. Przyjęcie planu pracy Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki na rok 2021. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

                  

Ad. 1. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki za rok 

2020.    

Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Sportu, 

Rekreacji i Turystyki w 2020 r. Żadnych uwag nie zgłoszono. Następnie odbyło się 

głosowanie – za przyjęciem sprawozdania głosowało 6 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. Sprawozdanie stanowi zał. nr3. 

 

Ad. 2. Przyjęcie planu pracy Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki na rok 2021.  

Przewodniczący przygotował plan pracy Komisji na 2021 rok.  Radni otrzymali go w wersji 

elektronicznej i po zapoznaniu się z propozycjami tematów nie wnieśli żadnych uwag. 

Komisja ustaliła też, że plan pracy może być w ciągu roku modyfikowany. W sytuacji, gdy 

zajdzie konieczność opiniowania tematycznych projektów uchwał – materiał ten również 

zostanie wprowadzony do porządku obrad.  

Poniższy plan pracy Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki na 2021 r. jednomyślnie został 

przyjęty (6 radnych było „za”, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu).                               

 

1Lista obecności członków komisji 
2 Porządek posiedzenia 
3 Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki w 2020 r. 
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Styczeń 2021       

1. Przyjęcie sprawozdania z pracy „ Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki ” za rok 2020.      

2. Przyjęcie planu pracy „Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki” na rok 2021. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

 

Luty 2021                                      

1. Omówienie planów rekreacji i turystyki w Tarnowie na rok 2021. 

2. Analiza przyznanych dotacji klubom sportowym i stowarzyszeniom na 2021 rok  

i omówienie mechanizmów ich dotowania.  

3. Tarnowski Szkolny Klub Sportowy – omówienie możliwości realizacji zadania w roku 

szkolnym 2021/22. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

  

Marzec 2021    

1. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki nożnej cz. I. 

2. Informacja Prezydenta o stanie organizacyjnym i finansowym Tarnowskiego  

Ośrodka Sportu i Rekreacji. Analiza zawartych umów, użyczeń i pozyskanych 

dochodów w 2020 r.  

3. Baza sportowa w Tarnowie / boiska sportowe, sale sportowe / : informacja o ich 

potrzebach i ustalenie planu ich modernizacji na lata 2022 – 2025.                    

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

Kwiecień 2021                                      

1. Spotkanie  z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki nożnej cz. II. 

2. Współzawodnictwo sportowe dzieci i młodzieży za 2020 rok : pozycja Tarnowa, 

ranking klubów tarnowskich i inne np. wg dyscyplin.  

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.   

 

Maj 2021   

1. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki siatkowej. 

2. Sport niepełnosprawnych w Tarnowie. 

3. Informacja w zakresie realizacji Uchwał Rady Miejskiej podjętych w 2020 r.  

w zakresie sportu i  kultury fizycznej.  

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Czerwiec 2021                                                                                    

1. Akcja „Lato w mieście” – omówienie przygotowania do wakacji 2021. 

2. Omówienie generalnego wsparcia Gminy Miasta Tarnowa na rzecz sportu dzieci  

i młodzieży w 2021 r. 

3. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje koszykówki.   

4. Informacja Prezydenta Miasta Tarnowa o przyznanych w 2021 r. nagrodach dla 

najlepszych sportowców i trenerów.   

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Wrzesień  2021                    

1. Sport masowy – strategia, plany i zaangażowanie Miasta w organizowanie cyklicznych 

imprez masowych. 
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2. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki ręcznej. 

3. Omówienie realizacji zadań w I półroczu 2021 r. w zakresie sportu i kultury fizycznej 

–  wynikającej z przyjętego „budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2021”. 

4. Omówienie wstępne planu wniosków do budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2021  

i przyjęcie ich do protokołu. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

Październik  2021       

1. Podsumowanie akcji „Lato w mieście” – wakacje 2021 w Tarnowie.                                                      

2. Sport balonowy jako doskonała forma promocji miasta.  

3. Omówienie i przyjęcie do protokołu merytorycznych wniosków do „budżetu Gminy 

Miasta Tarnowa na rok 2022”.  

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

 

Listopad  2021                                                              

1. Analiza bazy obiektów Tarnowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji.  

2. Omówienie wykorzystania „Orlików” w Tarnowie w roku 2021. 

3. Sporty walki – aktualna sytuacja i plany rozwoju. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.                         

     

 Grudzień 2021                           

1. Omówienie realizacji zadań w zakresie sportu i kultury fizycznej na koniec 2021 r. –                                     

wynikającej z przyjętego „Budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2021”. 

2. Analiza przygotowania Miasta Tarnowa w zakresie sportu i kultury fizycznej do okresu 

świątecznego / nowego roku i akcji „Zima w mieście” w roku 2021 /2022.    

3. Arena Jaskółka Tarnów – podsumowanie funkcjonowania za rok 2021.                                                                

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

                                                                                                                                                                                              

Ad. 3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

Jako pierwszy tym punkcie zabrał głos radny Krzysztof Janas. W związku z tym, że zostały  

częściowo zmienione zasady przyznawania stypendiów i nagród dla zawodników 

uprawiających sport w Tarnowie zapytał, czy uchwała z 2017 r. straciła ważność, czy 

będziemy ją w tym zakresie zmieniać lub uchylać (uchwała Nr XLIII/419/2017 Rady 

Miejskiej w Tarnowie z dnia 21 września 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród  

i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe, a także warunków i trybu przyznawania wyróżnień 

i nagród pieniężnych za osiągnięcia w działalności sportowej oraz rodzajów tych wyróżnień  

i wysokości nagród pieniężnych).  

Odpowiadając Dyrektor Marek Baran wyjaśnił, że uchwała ta około 3 lata temu została 

zaskarżona przez Prokuraturę Rejonową w Tarnowie. Zdaniem Urzędu jest to decyzja 

bezpodstawna i niesprawiedliwa. W związku z tym Urząd wystąpił do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego, a potem do Naczelnego Sądu Administracyjnego, gdzie obydwie 

instancje podtrzymały stanowisko prokuratury. Jego zdaniem sytuacja jest wręcz absurdalna, 

ponieważ sądy na podstawie dwóch krótkich przepisów ustawy o sporcie, dzięki którym  
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Rada Miejska może podejmować takie uchwały, uznały, że powyższa uchwała jest niezgodna  

z przepisami prawa. Ze stanowiska sądu wynika, że podanie np. rachunku bankowego 

stypendysty czy wprowadzanie kryteriów do przyznawania stypendiów sportowych i nagród  

jest niezgodne z przepisami prawa (Pan Dyrektor podał też inne zapisy, które sąd uznał  

za nieprawne). Na ten moment ta uchwała w obrocie prawnym nie istnieje. Pan Dyrektor 

zapewnił, że zaskarżona uchwała była konsultowana z radnymi i środowiskiem sportowym, 

była dopracowana w sposób prawidłowy. Dodał, że podobne problemy, gdzie funkcjonowały 

takie uchwały mają inne miasta. Wyjaśniając dalej przekazał, że podjęto decyzję – zgodną  

z ustawą o sporcie, – iż stypendia sportowe przyznane będą inaczej, czyli w formie otwartego 

konkursu ofert. Przeznaczono na ten cel kwotę 100 tys. zł. Kluby w formie ofert składały 

zapotrzebowanie i informację o osiągniętych w poprzednim roku wynikach sportowych.  

Radny Krzysztof Janas zapytał o panel ekspertów zajmujących się ofertami. Dyrektor 

przedstawił jego 5-cio osobowy skład.  

Ponieważ odpowiedź była wyczerpująca, innych zapytań w tej kwestii nie zgłoszono.   

Następnie Komisja prowadziła dyskusję na temat konieczności modernizacji boisk 

sportowych i skatepark przy Pałacu Młodzieży.  

Radny Piotr Górnikiewicz i Krzysztof Janas przypomnieli, że projekt „rozbudowa skatepark” 

został zgłoszony przez mieszkańców do budżetu obywatelskiego na 2021 r. Jednak,  

po głosowaniu projekt ten nie znalazł się na liście najlepiej ocenionych przez tarnowian 

projektów. Do realizacji wybrano inne zadania, które uzyskały w głosowaniu kolejno 

największą liczbę ważnie oddanych głosów, aż do wyczerpania kwoty budżetu.  

Z-ca Prezydenta Pani Agnieszka Kawa wyjaśniła, że zadanie „rozbudowa skatepark” 

uzyskało największą liczbę głosów z tych zadań, które znalazły się poza limitem środków 

budżetu obywatelskiego, co w konsekwencji spowodowało, że to zadanie nie zostało 

dopuszczone do realizacji.  

Pan Piotr Górnikiewicz i Krzysztof Janas stali na stanowisku, że należy zamrozić środki 

zapisane w Budżecie Gminy Miasta Tarnowa na 2021 r. w wysokości 150 tys. zł na 

modernizację boiska przy Szkole Podstawowej Nr 20. Środki te – zdaniem radnych – będą 

stanowić zabezpieczenie na zadanie „rozbudowa skatepark” w sytuacji, gdyby w ciągu roku 

sytuacja się zmieniła i okazało się, że niektóre zadania w ramach budżetu obywatelskiego nie 

zostaną jednak rozpoczęte (wypadną z listy zadań). Wtedy to kolejnym zadaniem do realizacji 

będzie skatepark. 

Po dyskusji Komisja pozytywnie i jednogłośnie (6 radnych było „za”) zaopiniowała wniosek 

do Pana Prezydenta „o zamrożenie środków w kwocie 150 tys. zł zapisanych w budżecie 

Gminy Miasta Tarnowa na 2021 na modernizację boiska przy Szkole Podstawowej Nr 20.  

W przypadku, gdyby pojawiła się możliwość realizacji zadania „modernizacja skatepark lub 

boisk sportowych zewnętrznych przy Pałacu Młodzieży” środki te zostałyby przeznaczone na 

jego uzupełnienie. 

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz odniósł się do modernizacji basenów letnich  

w Tarnowie-Mościcach. Poinformował, że mieszkańcy Mościc wyrażają głębokie 

zaniepokojenie stanem prac modernizacyjnych. Przypomniał, że w budżecie Gminy Miasta 

Tarnowa zapisano środki w wysokości 100 tys. zł na opracowanie Programu Funkcjonalno-
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Użytkowego. Zdaje sobie sprawę, że tych środków jest stanowczo mało i w związku z tym 

chciałby wiedzieć, czy został utworzony i jak wygląda harmonogram działań, czy będzie 

ogłoszony konkurs, a jeżeli tak, to kiedy. 

Natomiast radny Tomasz Żmuda zapytał, czy jest możliwość szybszego wykonania „strefy 

mokrej” w modernizowanym Parku Wodnym. Z informacji wynika, że zaplanowano budowę 

kilku kompleksów, ale chciałby, aby rozpocząć budowę od basenu letniego. Wtedy oddanie 

basenu do użytku nastąpiłoby w 2022 r.  Radny podkreślił, że mieszkańcy tego oczekują.    

Z-ca Prezydenta Pani Agnieszka Kawa udzieliła odpowiedzi. Przekazała, że pojawiła się 

propozycja, aby planowane III Igrzyska Europejskie Kraków-Małopolska 2023 odbyły się  

też na obiektach w Tarnowie. W prowadzonych rozmowach z organizatorem igrzysk – 

Urzędem Marszałkowskim zaproponowano Miastu włączenie się w to wydarzenie poprzez 

organizację zawodów kilku dyscyplin sportowych (głównie dyscyplin odbywających się na 

piasku). Obecnie trwają rozmowy w zakresie wymiarów i warunków technicznych obiektów, 

jest mowa nawet o kilkunastu boiskach piaskowych, omawiana jest też kwestia finansowania 

budowy boisk. Po wizji przedstawicieli UMT (która odbyła się w różnych punktach miasta) 

ustalono, że najbardziej odpowiednią lokalizacją na budowę takich boisk będzie teren Parku 

Wodnego w Tarnowie-Mościcach. Obecnie sprawa jest w toku, umowa jest niepodpisana, 

czekamy na odpowiedź organizatora.  

Odnośnie boisk do siatkówki plażowej Przewodniczący poprosił, aby przy projektowaniu nie 

zapomnieć i wybudować boiska na stałe. Wśród mieszkańców Tarnowa piłka siatkowa 

plażowa cieszy się dużym zainteresowaniem, stąd zapotrzebowanie na takie boiska.  

W dalszej części Komisja prowadziła dyskusję ewentualnej lokalizacji boisk.  

Z kolei radny Tomasz Żmuda powołał się na wcześniejsze rozmowy w sprawie możliwości 

budowy na terenie Centrum Wypoczynku i Rekreacji „Kantoria” boiska do piłki plażowej. 

Zapytał, czy istnieje możliwość „wykrojenia” części placu z terenu Kantorii na takie boisko.  

Z-ca Prezydenta Agnieszka Kawa powiedziała, że rozmawiała z Dyrektorem TOSiR  

i technicznie jest to możliwe do wykonania. Jest jednak druga strona – to rodzice ze 

spacerującymi tam dziećmi. W sytuacji budowy boiska przestrzeń do zabawy i spacerów się 

zmniejszy.  

Na tym zakończono posiedzenie.           

            

 

          

 

          Przewodniczący  

      Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki 

 

          Piotr Górnikiewicz          

 

 

Protokół sporządziła: 

M. Rybarczyk 


